
 
Gunnar Brodin  
Ordförande disciplinnämnden   
  
Jag som skriver heter Gunnar Brodin och vid årsmöte 2025 kandiderar 
jag till ordförande i disciplinnämnden. 
 
Min karriär inom yrkeslivet har från slutet av 1970-talet gått via utbildningar 
och anställningar som undersköterska och polis. Som polis var jag verksam i 
Stockholm under knappa tio år. Passade också på att samtidigt som jag 
arbetade som polis studera på juristlinjen vilka studier avslutades 1991. Från 
sommaren 1991 och ett par år framåt ”satt” jag ting i Örebro tingsrätt vilket 
följdes av en anställning som åklagaraspirant hösten 1993. Därefter, alltså 
dryga 30 år, har jag varit arbetsgivaren Åklagarmyndigheten trogen. Detta 
såsom operativ åklagare och chef i olika positioner. Dryga 12 år som lokal chef 
och 5 år som regional chef. Nu är jag på äldre dagar sedan ett par år åter 
operativ åklagare till 80 %. Återstående delen av heltidsanställningen ägnar 
jag mig åt förtroendeuppdraget såsom vice ordförande i 
Åklagarmyndighetens fackliga styrelse för SACO, Akavia. Det blir vid närmare 
eftertanke sammanlagt drygt 42 års arbetslivserfarenhet från rättsväsendet. 
 
Min föreningstillhörighet har huvudsakligen genom stor del av mitt vuxna liv 
varit hos KFUM Örebro. Både vad avser friidrott men såväl under några år 
inom basket. Inom friidrotten som aktiv när det begav sig men också som 
representant i styrelsearbetet bl a som ordförande under några år. 
 
Orsaken till att jag kandiderar är att jag uppfattar hedersuppdraget som 
ordförande i disciplinnämnden som såväl intressant som spännande. Inte 
minst att tillsammans med övriga nämnden utveckla och fortsätta bygga 
en relativt ny institution till något som kan bidra till friidrottens fina 
utveckling och höga varumärke. Jag känner varmt för friidrotten och alla 
de som är involverade på något sätt i helheten där jag förhoppningsvis med 
min yrkes- och föreningserfarenhet kan bidra på ett positivt sätt. 
  
 


